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Z Á P I S   

 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 21. prosince 2011  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:05 hod. starostou obce Kosořice. Přivítal 

přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu.   

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od 13.12.2011 do 21.12.2011. Současně byla zveřejněna na 

elektronické úřední desce.  

 

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že je přítomno všech 7 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).   

 

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu 

starosta obce doplnil  

za bod č. 4 – zprávu kontrolního výboru   

Ostatní body budou posunuty.  

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

Program s doplňkem schválen.  

 výsledek hlasování: pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

 

Schválený program: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2012  

5.   Zpráva kontrolního výboru   

6.   Zprávy z činnosti OÚ 

7.   Diskuse 

8.   Návrh usnesení    

 

 

K bodu 1. 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrželi se  0 

   ověřovatelé zápisu      Denisa Mojžíšová Pýchová a Jiří Hruška          

 výsledek hlasování:  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

     navrhovatelé usnesení  Marcela Sabolová a Jaroslav Macháč     

 výsledek hlasování: pro  7 proti 0 zdrželi se  0 
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K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu  

Starosta obce  

- podání žádostí na dotace – žádosti odeslány v termínu  

- úkol pro finanční výbor – sestavení návrhu rozpočtu obce na rok 2012 – bude projednáno na 

dnešním zasedání  

   

K bodu 3. 

Rozpočtová opatření  

RO č. 10 – příjmy   + 60748,00 (za prodej vytěženého dřeva) 

     – příjmy  -790960,00 (neuskutečněné akce v roce 2011) 

 výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 4. 

Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2012  

Návrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce od 6.12.2011  do  21.12.2011. Současně byl 

zveřejněn na elektronické úřední desce.  

Starosta obce podal návrh na změnu. Do rozpočtu obce je nutno zahrnout schválenou dotaci 

ze SZIF na rekonstrukci sportovního hřiště před Pekařovými, v příjmech ve výši 294 389,00 

Kč. Vlastní zdroje na tuto akci budou činit 121 219,00 Kč, celkové náklady budou 415 608,00 

Kč. Jiné připomínky k rozpočtu obce na rok 2012 nebyly.  

Rozpočet projednán podle položek a je vyrovnaný. 

Schválení předoženého návrhu rozpočtu včetně navržené změny  

  výsledek hlasování  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

  

K bodu 5. 

Zpráva f 

Kontrolního výboru  

Zprávu předložil Jaroslav Macháč -  dne 6.12.2011 byla provedena kontrola plnění úkolů 

z usnesení zasedání zastupitelů. Bylo konstatováno, že úkoly byly průběžně plněny, některé 

z akcí ještě probíhají.   

Zprávu bere zastupitelstvo na vědomí. 

 

K bodu 6. 

Zprávy z činnosti OÚ podal starosta obce  

 Dnešního dne byla podepsána Dohoda o poskytnutí dotace z Programu rozvoje venkova 

ČR se Státním zemědělským intervenčním fondem na Rekonstrukce hřiště na volnočasové 

aktivity ve výši 294 389,00 Kč. Vlastní zdroje budou ve výši 121 219,00 Kč. 

 Dne 14.12.2011 se konalo zasedání rady svazku obcí Mikroregionu Chlum. Projednán byl 

rozpočet mikroregionu na rok 2012. Přítomni byli pouze starostové z Dobrovice a 

Kosořic. Za ostatní členy byli delegováni náhradníci. Projednávána byla situace 

v dopravě. Projíždění kamionů fi Mosolf a Cukrovaru přes obec a složitá situace 

v dopravních špičkách v okolí křižovatky u firmy Mosolf. Byly prodiskutovány 

připomínky občanů - řidičů na označení STOP před přejezdem v Dobrovici – toto je 

nařízení správy železnic. Starosta obce bude na počátku roku 2012 jednat se zástupcem fi 

Tereos TTD o průjezdu nákladních vozů s řepou. Dle telefonického rozhovoru jsou 

připraveny některé změny v dopravě a měla by být provedena rekonstrukce komunikace 

mezi obcemi Kosořice – Dobrovice, ve výhledu 3 let.  

 ČSŽ pořádá dne 28.12. vánoční posezení s občerstvením v prostorách OÚ 

 Bylo realizováno zabudování nových vývěsek u prodejny Jednota a u sběrného místa 
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 Starosta pověřuje kontrolní výbor provedením inventarizace majetku OÚ a finanční výbor 

provedením kontroly hospodaření obce a její příspěvkové organizace za rok 2011 

 

K bodu 7.  

Diskuze  

 Mojžíšová Pýchová Denisa – pro příští rok na vítání občánků zakoupit nové povlečení do 

kolíbky. Osvětlení vánočního stromku – zda zakoupit na příští rok nové. Zamyslet se nad 

možností přihlásit se do soutěže Vesnice roku. Posuzována je i činnost spolků – zamyslet 

se nad tím, jakým způsobem informovat občany nějakým pravidelným tiskem  

 Starosta – osvětlení na vánoční stromek bylo zakoupeno v roce 2007 a 2008. Navrhnul 

možnost výměny s některou z obcí kvůli finanční náročnosti pořízení nového osvětlení. 

K soutěži Vesnice roku – je hodně hodnotících kritérií, která je nutno řádně posoudit. 

Požádal p. Mojžíšovou a ostatní zastupitele, aby se podrobně seznámili s pravidly a na 

příštím zasedání zastupitelů projednají. 

 Králová – zda byl schválen rozpočet pro ČSŽ v požadované výši  

 Starosta – rozpočet schválen na dnešním zasedání v požadované výši  

 Langová – požádala o možnost pro ČSŽ zajisti nějakou skříň na materiál, který potřebují 

pro svoji činnost. Dosud mají doma a na každé sezení musí nosit.  

 Chudárek – možnost odkoupení části obecního pozemku v blízkosti jeho nemovitosti. 

Jedná se malou  část pozemku podél „Panské ulice“. 

 Starosta – seznámil s postupem řízení o prodeji pozemků ve vlastnictví obce. 

 

K bodu 8. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předložil Jaroslav Macháč 

Schválení usnesení  

 výsledek hlasování  pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

Závěrem starosta poděkoval všem, kdo se v roce 2011 podílel na chodu obce, zastupitelům, 

zaměstnancům obecního úřadu a všem, kteří se podíleli na spolkovém životě v naší obci. 

Popřál všem radostné prožití Vánočních svátků a do nového roku 2012 hodně zdraví a 

spokojenosti.   

  

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18:30 hodin.  

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

  

 Zapisovatelka:  Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:    Denisa Mojžíšová Pýchová  

    Jiří Hruška   

 

 

 

 

 ………………………..    …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


